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Geachte leden van de Raad, 
 
Tijdens de raadsvergadering van 2 juli 2020 heb ik toegezegd na te gaan of Remondis op vaste tijdstippen komt. 
Ik kan u meedelen dat dit niet het geval is. Dat neemt niet weg dat Remondis ernaar streeft om zo veel 
mogelijk op een vast moment te komen, maar alleen de dag kan garanderen.  
 
Daarnaast heb ik u tijdens de raadsvergadering 19 december 2019 toegezegd antwoord te geven op de twee 
vragen. Hieronder treft u de twee vragen en de bijbehorende beantwoording. 
 
 
Vraag 1.  
Wordt de exploitatielast van de afvalpasjes jaarlijks gedekt uit de voorziening?  
 
Antwoord: 
Ja, goed om daarbij te vermelden is dat de afvalpassen tweeledig ingezet worden enerzijds als onderdeel van 
de overeenkomst met Purmerend voor de milieustraat en anderzijds voor het gebruik van de ondergrondse 
containers. De gemeente brede aanschaf voor Waterland kwam op een goed moment, omdat het huidige 
systeem van de ondergrondse containers verouderd en niet langer leverbaar was waardoor vervanging nodig 
was. De kosten voor de pasjes bestaan uit de eenmalige aanschaf en vervolgens de jaarlijkse exploitatielasten 
welke marginaal zijn en hoofdzakelijk bestaan uit de uitgifte en administratie van de pasjes.  
 
 
Vraag 2.  
Stijgt de afvalstoffenheffing meer in de komende jaren, dan wanneer dit besluit niet wordt genomen? 
 
Antwoord: 
Ja, aangezien alle kosten effect hebben op de afvalstoffenheffing, maar zoals bij de beantwoording onder vraag 
1 aangegeven zijn de exploitatiekosten marginaal en bestonden deze grotendeels al door de bestaande 
ondergrondse containers. Het effect is dan ook verwaarloosbaar op het totaal van de afvalstoffenheffing. 
 
 


